
 

        

Møtereferat 
 

Dato:  10.10.2016 

Tidspunkt: kl.20:00 

Sted:  kontoret idrettshallen 

 

Deltagere: Hilde Nyvoll, Trond Hallen, Elin Kaasen, Beate Jaatun Tove Dalvik, Vidar  

Nikolaisen, Kristoffer Selstrøm 

Meldt forfall : Ann Hilde Johansen, Merete Rasmussen, Hilde Lund 

 

Saksliste 

SAK 82/16 

Godkjenning av møteinnkalling og saksliste 

Møteinnkalling og saksliste godkjennes. 

 

SAK 83/16 

Godkjenning av møtereferat fra 12.09.16 

Møtereferat godkjennes. 

 

SAKER TIL INFORMASJON 

 

Sak 84/16 

Referater fra undergruppene 

Damelaget: 

Damelaget har rykket opp til 2.divisjon. Det vil bli ca 30% økning i reiseutgifter. Laget vil få en 

tur opp til Øst-Finnmark. Øyvind Jensen og Annveig Jensen har påbegynt jobben med å 

finne sponsorer for neste sesong. 

 

A-laget: 

Har igjen mistet en kamp søndag 9.oktober. Motstanderlaget som ikke møtte opp til kampen 

ble disket og vil rykke ned melder kretsen.  

 Hovedlaget: Nytt dekke i idrettshallen vil bli lagt i uke 43. Hovedlaget sliter med å finne 

revisorer.  

Ragna  innkaller til første møte i profileringsutvalget. Alle undergruppene skal melde inn til 

årsplanen. Hovedlaget vil ha et forslag til revidert sportsplan. Hovedlaget vil ha mer fokus på 

sportslig utvikling og ønsker også å få undergruppene til å samarbeide mer. 

 

Sak 85/16  Kunstgressprosjektet 

Elin orienterte angående kunstgressbanen på Ymber arena. NIL fikk tilbud fra kommunen om 

parkeringsplasser nord for banen. Kommunen ryddet skogen i 2015. Parkeringen har 

Nordreisa kommune tatt kostnadene for med tilbud om masser fra Sørkjostunnelen. Det 

jobbes parallelt med Ymber arena og skiskytterarena for det nye klubbhuset i Saga som stod 

ferdig mai 2016. 



 

Det har kommet frem ønsker om kaldhall og utbedring av kunstgresset på Ymber arena. NIL 

har fått en alternativ tomt til kaldhall som ligger bak hybelhusene. 

Alternativene som er undersøkt er følgende: 

1) 2,8 millioner for rehabilitering av kunstgressbanen. 

 2 Et helt nytt kunstgress på gressbanen vil koste i grunnarbeider ca kr 3,4 millioner + kr 2 

millioner i dekke + kr 800.000 i kostnader til flomlys. Dette blir ca kr 6,2 millioner totalt. 

 3) En hall 75 x 120 er kostnadsberegnet til ca 30 millioner kroner. 

     En hall til 75 x 60 til 15 millioner. Prisene er med infrastruktur og dekke + enkle 

garderober. Kostnader til drift vil være minimum kr 250.000 i året. 

Det er søkt om spillemidler til det første alternativet. Det er også søkt om å få kr 400.000 fra 

et gavefond i Sparebanken Nord.  

Spillemidlene vil kunne dekke inntil en tredjedel av investeringen + 25% i Nord-Norge i støtte 

for alternativ 1. Søknaden ligger nå hos kommunen til behandling. 

Vedtak: Elin og Hilde jobber videre med kunstgressprosjektet. Med de midler fotballgruppa 

har til rådighet, målt opp mot kostnadene til drift av en hall vil fotballgruppa jobbe videre med 

det første alternativet  

 

 

SAKER TIL DRØFTING 

 

Sak 79/16 Valg av ny bingoansvarlig 

Vedtak: Trond tar kontakt med Frivillighetssentralen ved Birger Solbakken for å finne en 

bingoansvarlig. 

 

Sak 80/16 

Banketten 

Vedtak: Idrettslagets 70-årsjubileum skal feires med en bankett. Denne banketten blir på 

Bios 29.oktober. Invitasjon til idrettslagets medlemmer ligger på hjemmesiden til idrettslaget 

og på facebook. Invitasjonen vil også bli publisert i FiN. 

Æresmedlemmer og hedersgjester vil bli tilskrevet.  

 

 

Sak 86/16  

Budsjett 2017 

Vedtak: Til neste styremøte må alle undergruppene ha et forslag til budsjett. Tove sender ut 

utkast til regneark til representantene for de ulike undergruppene. Tove skal ha forslaget 

tilbake før 10.november. Budsjettforslagene behandles i neste styremøte. 

 

 

 

 

Sak 87/16 

Revidering av sportsplanen 



 

Vedtak: Forslagene til endring tas opp i neste styremøte. Forslagene til endring må sendes 

til Hilde innen 10.november. 

 

Sak 88/16 

Revidering av klubbhåndbok 

Vedtak: Forslag til endringer må sendes til Hilde innen 2.november. Håndboka ligger på NIL 

sin hjemmeside. 

 

SAKER TIL BEHANDLING 

 

Sak 89/16 

Evalueringsmøte oppmenn og trenere 

Vedtak: Forslag til evalueringsmøte 24.november. Mer informasjon kommer. 

 

 

Sak 90/16 

Trenerkontrakt Damelaget  

Vedtak: Trenerkontrakten for Damelaget godkjennes. 

 

 

Sak 91/16 Eventuelt 

Ulike kurstilbud i klubben. 

Det avholdes Fairplay- kurs 25.oktober klokken 19 på Halti. 

26.oktober klokken 18:00 er det kurs i økonomistyring på Skjervøy. 

17.november fra klokken 18 – 21 er det kurs i klubbadmin på Halti 

Styremøte i Hovedlaget er 7.november og neste møte i fotballgruppa er 14.november. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sekretær: Beate R .Jaatun 

Nordreisa IL   

fotballgruppa 


